
Verslag van de vergadering van het Presidium, gehouden op 26 juli 2022 in het gemeentehuis.

Aanwezig:
de heer F.L.J. van der Meijden voorzitter
mevrouw L.P. Engels-Strijbosch lid
mevrouw N.A.J.M. Otten lid
de heer W.G.M. van Dijk plv. lid
mevrouw A.J.M. van de Ven-Vogels lid
mevrouw J.W.M. van de Ven secretaris
de heer J.C.M. Verschuren lid
de heer F.P.A.C. van Zeeland lid
de heer M.L.M. van Heijnsbergen griffier
de heer J.N.F. van den Berg plv. griffier

Afwezig:
De heer M.H.A. Tijssen lid

1. Opening
De voorzitter opent de vergadering.

2. Afsprakenlijst 14 juni 2022
Ten aanzien van de actielijst:
- Procesafspraken vergaderingen en themabijeenkomsten:
Hiervoor is format opgesteld wat morgen besproken wordt in MT. Een dergelijk format wordt 
ingevuld aan het presidium voorgelegd. Aangegeven wordt wat aanleiding, doel is en wat het 
vervolg daarop is. Het format wordt volgende keer ter vaststelling voorgelegd in presidium.
- Toelichting gemeenschappelijke regelingen:
Hierover komt te zijner tijd een aparte themabijeenkomst. Waarschijnlijk ergens in oktober of 
november.
- Verzoek Dorpsplatform AR om meet en greet met raadsleden.
Gesprek heeft plaatsgevonden. Dorpsplatform is gewezen op de reguliere mogelijkheden om in 
contact te komen met raad. Een meet en greet zou een precedentwerking hebben. Afgesproken 
is dat de dorpsraden over de beeldvormende avonden actief geïnformeerd gaan worden.

- Concept raadsagenda:
Aandacht wordt gevraagd voor het feit dat op een uitnodiging van de griffier aan de raad om te 
reageren op de agenda voor de raad, geen reacties of besluiten meer worden vastgelegd. Dit 
heeft te maken met het feit dat het presidium minder vergadert. De griffier probeert iedereen 
via de mail op de hoogte te houden.



3. Vaststelling voorlopige agenda beeldvormende avond van 30 augustus, commissie 
Ruimtelijke Zaken en Sociale en Algemene Zaken van 14 en 15 september 2022.

- Beeldvormende avond 30 augustus: 
Voorstel is om het agendapunt  ‘voorstel tot vaststelling van de Lokale Energiestrategie’ van de 
agenda te halen omdat het hier eigenlijk over een evaluatie gaat.
Op verzoek van het CDA wordt besloten dit agendapunt toch te laten staan en hiervoor een 
deskundige van de MRE uit te nodigen. De griffier zal nog geïnformeerd worden over welke 
informatiebehoefte er vanuit Presidium  bestaat om zodoende de vraag te kunnen uitzetten ter 
voorbereiding op die bijeenkomst.
- Commissie Ruimte Zaken 14 september:
Agendapunt 12 ‘Stand van zaken bouwplannen’  vervalt. Bedoeling is dat hiervoor een aparte 
thema avond wordt belegd. De ingediende technische vragen van de PvdA worden daarbij 
meegenomen. Besloten wordt dit onderwerp te behandelen tijdens de beeldvormende avond op 
4 oktober 2022.
- Commissie Sociale en Algemene Zaken 15 september:
Gezien de beperkte agenda kan deze vergadering vervallen en worden ingevuld door een 
themabijeenkomst over het sociaal domein, ter voorbereiding op de begroting.
- Bijeenkomsten ter voorbereiding op de begrotingsbehandeling;
Besloten wordt de volgende bijeenkomsten te plannen:
30 augustus 2022:      Presentatie beheer en onderhoud openbare ruimte.
15 september:            Integrale thema-avond over uitvoering Sociaal domein
22 september:            Thematische raadsvergadering over alle thema’s van de begroting. 
4 oktober :                 Beeldvormende avond (korte toelichting actualisatie GR Senzer en 
                                 thema-avond woningbouw (lopende woningbouwprojecten, potentiële 
                                 woningbouwlocaties, inhoudelijke dilemma’s bij de beoordeling van

                                                 nieuwe aanvragen). De focus dient vooral te liggen op onderwerpen die 
van belang zijn voor de begroting. Er is tijdens deze avond geen ruimte 
voor politiek inhoudelijke vragen.

4. Procesplanning begroting 2023.
Geconstateerd wordt dat er mogelijk een probleem in de planning ontstaat wat betreft de 
periode waarop technische vragen kunnen worden ingediend. Dit valt midden in de 
herfstvakantie. Er blijkt echtere geen ruimte te zijn om hier nog in te schuiven. Afgesproken 
wordt dat enige coulance wordt betracht als de gestelde termijn niet gehaald wordt.
In de planning staat voor 7 november ook vermeld ‘opvragen betogen’. Dit is onjuist en dat 
hoort bij de raadsvergadering van 10 november.

5. Evaluatie commissievergaderingen 30 juni en 21 juli 2022.
Geconstateerd wordt dat het publiek niet altijd snapt hoe de voorbereiding is geweest. De 
procedure van stellen van technische vragen is bij publiek niet bekend, waardoor de indruk zou 
kunnen ontstaan dat alles is ‘voorgekookt’.
Hier ligt een taak voor de voorzitter om bij de inleiding van een agendapunt naast de inhoud ook 
iets te vertellen over het proces.



6. Evaluatie raadsvergaderingen van 30 juni en 21 juli 2022.
Een lid voelde zich onheus bejegend naar aanleiding van het indienen van enkele moties. 
Geconstateerd dat dit laatste not-done is. Ieder raadslid is vrij te allen tijde moties in te dienen 
en dat dient gerespecteerd te worden. Overbodige moties bestaan niet.
Verder wordt opgemerkt dat bij het indienen van moties vanuit de oppositiepartijen vaak door 
de portefeuillehouder wordt opgemerkt dat men met het betreffende onderwerp bezig is en er 
nog op wordt teruggekomen. Daarmee wordt het moeilijk om als oppositiepartij je punt te 
kunnen maken. Een optie kan in dat geval zijn om de motie aan te houden en de 
portefeuillehouder scherp te houden. De voorzitter zal dit gevoelen dat leeft bij de oppositie ook 
nog bespreken in het college.

7. Jaarplanning.
Hier dient nog aan toegevoegd te worden 4 oktober met betrekking tot de woningbouwplannen.
De avond over de samenwerkingsagenda moet nog worden ingevuld. 

8. Wat verder ter tafel komt.
- Voorgesteld wordt de raadswerkgroep Omgevingswet weer in het leven te roepen. Griffier 

stuurt hierover nog een mail.
- De rekenkamercommissie heeft gevraagd of de raad een besluit wil nemen over het rapport 

burgerpeiling. Geconstateerd wordt dat het lastig is concrete aanbevelingen te formuleren. 
Er bestaat weinig draagvlak voor een raadsvoorstel. De uitkomsten zijn zo divers en 
onvoldoende concreet om er iets mee te kunnen doen. Afgesproken wordt dat wordt 
volstaan met het gegeven dat het college probeert de aanbevelingen zoveel als mogelijk 
mee te nemen in het beleid. Een eerder door de griffier toegezonden email betreffende de 
burgerpeiling wordt nogmaals naar het presidium gestuurd ten behoeve van een laatste 
checkmoment in overleg met de achterban. In de volgende presidiumvergadering wordt 
hierover een definitief standpunt ingenomen.

- De bijeenkomsten van MRE worden door gemeenten slecht bezocht. Overigens geldt dat 
over het algemeen niet voor de vertegenwoordiging uit Laarbeek. Alle vergaderingen zijn 
terug te vinden op YouTube. Die zijn zeker interessant voor nieuwe raadsleden. De webinars 
die het MRE organiseert worden overigens wel goed bezocht. 

Actielijst:

Nr. Datum Onderwerp Actie Uitvoering

1. 22-6-21 Procesafspraken 
vergaderingen en 
themabijeenkomsten

Een standaard opzet 
wordt aan het presidium 
voorgelegd.

Burgemeester/ 
griffier

2. 14-6-22 Samenwerkingsagenda 
gemeenschappelijke 
regelingen

Invulling info-avond Burgemeester/ 
secretaris/griffier

3. 26-7-22 Uitkomsten rapport 
burgerpeiling 
rekenkamercommissie

Definitief standpunt 
bepalen

Fractievoorzitters




